
Ne morem polniti torb
s cekini, lahko le garam

Občanke in občani grosupeljske
občine, minilo je šest mesecev, od-
kar sem se, to vam moram priznati,
zelo samozavestno in brez kančka
dvoma lotil dela v izvršnem svetu
občine, v kateri prebivamo. Kot no-
vinec v teh sferah sem se moral
y začetku seveda veliko naučiti, ve-
liko časa porabiti za stvari, ki so jih
drugi obvladovali rutinsko. Pa ven-
dar osebno menim, da je čas prila-
gajanja in »učenja« minil hitro,
k čemer so svoj delež prispevale
prav gotovo nič kaj lahke okolišči-
ne, v katerih sem delal.

Komaj sem dobro spoznal, s čim
vse se bom ukvaijal, že smo se zna-
šli v časopisnih stolpcih zaradi
»Trenda«, nato so prišli zapetljaji
z orožjem TO, pa plebiscit in še
mnogo stvari, ki so se vam morda
zdele obrobne, pa so vseeno zahte-
vale čas in tehten premislek.

Z veliko vnemo, ki mi je še vedno
ne manjka in s prirojeno delavnost-
jo, sem se lotil reševanja proble-
mov, ki tarejo nas vse. Zavedam se,
da vam ne morem napolniti torb
s cekini, ne morem vam deliti peče-
nih piščancev, vendar pa vam lahko
ponudim roko, nasmeh, pomoč pri
vašem delu in garanje. In če ste vse
to pričakovali od mene, ste to tudi
dobili.

V tem času smo irvedli reorgani-
zacijo občinske uprave, jo po števi-
lu zaposlenih zmaryšali že za 14 od-
stotkov ter se pri svojem delu sku-
šali bolj približati vam, uporabni-
kom naših storitev.

Zaradi velike stih^je na področju
urbanizma smo naročili in že pričeli
dobivati projekte zazidalnih načr-
tov za centralna naselja v občini,
tako da boste v prihodnjih letih laž-
je pridobivali dokumentacijo za
gradnjo, ob, upam, bolj smotrni
uporabi zemljišč.

Komunalno podjetje Grosuplje
se je z odlokom s 1. januaijem 1991
reorganiziralo v javno podjetje pod
neposrednim nadzorom izvršnega
sveta in skupščine občine, s čemer
računamo na racionalnejšo, pred-
vsem pa za občana prjjaznejšo in

, kakovostno storitev.
Podpiramo drobno podjetništvo

in obrt, dokaz za to pa je vedno
večja ponudba zasebnih trgovin in
orbatovalnic v celi občini. Trudili
se bomo, da bomo na neplodnih
predelih, v čim krajšem času prido-
bili še nekaj novih zemljišč, ki bi jih
ponudili obrtnikom za gradnjo
obratovalnic. V nekaterih krajih
smo prisluhnili dolgoletni želji kra-
janov in tako so začele delovati de-
javnosti, ki naj bi v nekaj letih zago-
tovile nov otroški dispanzer v Gro-
supljem, telovadnico v Šentvidu,
otroški vrtec na Vidmu.

Posebno pozornost pa smo name-
nili največji oviri za nadaljrvji razvoj
občine in podjetništva, to je teleko-
munikac;jam.

Ob velikih naporih vaščanov,
razumevantju PTT podjetja ter na-
šem prispevku, bodo kmalu zabr-
neli novi telefoni v dobrepoljski do-
lini, nato pa tudi tam, kjer jih vsi
najbolj željno pričaknjejo, to je
v Grosupljem, Ivančni Gorici, Šen-

tvidu, MuJjavi in drugje. Velik del
sredstev za izgradnjo potrebnih
prostorov bomo zbrali s proraču-
nom, računam pa na to, da boste
tudi vi, zainteresirani občani, brez
oklevanja dodali svoj delež k zaprt-
ju finančne konstrukcije te prepo-
trebne investicije.

S Krajevno skupnostjo Grosuplje
se dogovarjamo za končno ureditev
avtobusne postaje v Grosupljem,
s čimer bi končno zbrisali dokaj
sramotno postajališče brez asfalta
in nadstreškov.

Zelo si prizadevamo tudi za na-
daljnjo gradnjo komunalne infra-
strukture, saj nam je postalo jasno,
da je še vse preveč vasi brez zdrave
pitne vode in kanalizacvjskega
omrežja.

Posebno poglavje pa so komunal-
ni odpadki. Zaradi sporov, zavlače-
vanja in negodovanja občanov
v preteklosti se je ta problem začel
reševati šele sedaj, ko v občini ne
vemo, kam deponirati komunalne
odpadke. Smetišče v Stehanu je
polno, za nameček so se tja naselili
še Romi, ki jih že dlje časa ustrezne
službe neuspešno odgaryajo, tako
da smo soočeni z velikim vpraša-
njem: »Kam s smetmi?«

Ze dlje časa so izdelane različne
študije in priporočila, ki kažejo na
nada^jevanje gradnje smetišča
v Stehanu. Seveda se vsi okoliški
prebivalci upirajo smetišču in tako
povsod, kjerkoli bi ga locirali, pa
čeprav na podlagi najboljših študij.

Vendar pa dragi občani, tako vi
kot jaz smo proizvajalci odpadkov.
In če smo kulturni, moramo smeti
odložiti na zato določeno mesto. Če
bo to mesto urejeno, nadzorovano
in kvalitetno ekološko varovano, se
ga vam ne bo treba bati in sramova-
ti. In dajem vam besedo, da se bom
zavzemal, da takšno tudi bo.

V letu 1991 nas torej čaka veliko
težkega dela, za manj realnega pla-
čila in v nič kaj prijaznih varnost-
nih, gospodarskih in političnih raz-
merah. Zelim si, da bi vam v vseh
težavah delavci občine lahko poma-
gali, vam odprli več vodovodnih
pip, vam ponudili več asfaltnih cest
ter prijaznejše okolje. Le tako bomo
lahko s ponosom ugotovili, da smo
v občini nekaj premaknili ter upra-
vičili zaupanje občanov, ki ga boste
ob bližnjih novih volitvah prav go-
tovo zelo pravično i^kazali bodočim
kandidatom.


